
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 30. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 369
Med FFL25 indføres et knæk i undervisningstaxametrene til de gymnasiale fuldtidsuddan-
nelser ved 700 årselever. Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at aktiviteten opgøres 
på institutions- og ikke afdelingsniveau, hvorfor skoler med mange elever på en hovedaf-
deling, men også lokale underafdelinger, risikerer at blive relativt hårdt ramt økonomisk, 
selvom de også bidrager til det geografiske udbud af ungdomsuddannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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